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P r o t o k ó ł  Nr IX/2025 

obrad IX sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 18 lutego 2025 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 14:35. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów   – p. Adam Libuda  

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Katarzyna Chilińska   

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

5) Radca Prawny        – p. Krzysztof Kapitan 

6) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

7) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

8) Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej   – p. Halina Brulińska 

9) Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich    – p. Rafał Pomazański 

10) Dyrektor MOPS      – p. Anna Kosakowska  

11) Mieszkańcy miasta Zambrowa 
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       Porządek obrad: 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2025 – 2030 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025 – 2030; 

2) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2025 r.; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji przez Burmistrza Miasta Zambrów; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych dla wszystkich operatorów i przewoźników, znajdujących się na 

terenie Gminy Miasto Zambrów oraz warunków i zasad korzystania z nich; 

5) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zambrów na rok 2025; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Zambrowie; 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i w mieszkaniach chronionych. 

7. Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku Funduszu Pomocy dotycząca 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. 

8. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem uwag, uznał 

powyższy porządek za przyjęty. 
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2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji.  

 

Radny p. Michał Klimowicz zwrócił się z prośbą o dopisanie do protokołu wypowiedzi 

dotyczącej informacji Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem dotyczącej pkt. 3 i 7 oraz 

wypowiedzi w pkt. 8. wolne wnioski oraz sprawy różne dotyczącej Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji z uwzględnieniem uwag Radnego p. Michała 

Klimowicza.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Michał Klimowicz, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Jacek Olszewski, Dariusz Śledziewski, Andrzej Jan Truchel, 

Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Chodkiewicz, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, 

Agnieszka Ogórkowska, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że na sali znajdują 

się mieszkańcy miasta, w związku z powyższym zaproponował, aby udzielić im głosu. 

 

Mieszkaniec miasta zabrał głos w sprawie nowych stawek za odbiór i wywóz odpadów 

komunalnych. Wskazał, że stawki są wysokie, szczególnie odczuwane są dla emerytów. 

Zasugerował, że powinny zostać upublicznione kontakty do Radnych Miasta Zambrów. 

Mieszkaniec poinformował, również o potrzebie otwarcia gabinetów stomatologicznych  

w szkołach miejskich. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że w Biurze Rady 

znajdują się informacje o radnych. Mieszkańcy mogą kontaktować się w celu pozyskania 

numerów kontaktowych do radnych, którzy wyrazili zgodę na ich udostępnianie.  
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Mieszkanka miasta Zambrów poinformowała, że w branży fryzjerskiej nie są produkowane 

takie ilości odpadów jakie trzeba zadeklarować. Zwróciła się z prośbą o zróżnicowanie stawek 

opłat według prowadzonej działalności gospodarczej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że na 

Komisji Budżetowej przedsiębiorcy wskazywali te same postulaty co Państwo w dniu 

dzisiejszym. Poinformował, że mieszkańcy nie byli świadomi podwyżek za odpady komunalne. 

Do Biura Rady w dniu 4 lutego br. wpłynęło pismo przedsiębiorców w sprawie odpadów 

komunalnych. Wskazał, że obecnie funkcjonujący System Gospodarowania Odpadami 

Komunalnymi nie różnicuje działalności gospodarczych, co powoduje, że stawki za odpady są 

takie same dla małych przedsiębiorców oraz dużych. Powiedział, że mieszkańcy zasługują na 

transparentność podejmowanych decyzji szczególnie, gdy mają bezpośredni wpływ na ich 

działalność. 

 

Radna p. Dorota Gosk poinformowała, że zgadza się z powyższą wypowiedzią. Poinformowała, 

że Burmistrz Miasta Zambrów na wczorajszym spotkaniu zobowiązał się, że po pierwszym 

kwartale dokona analizy funkcjonowania SGOK. Zapytała, jaka wartość bazowa została 

przyjęta przy przetargu. Zapytała również, czy wartość była porównywana z innymi miastami. 

Radna wskazała, że wychodzi na to, że mieszkańcy miasta generują bardzo duże ilości 

odpadów. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że zgodnie 

z przepisami obowiązują nas dane z naszego terenu, a nie dane z innych miejscowości. Dane 

są danymi bardzo rzeczywistymi, ponieważ to są ilości, które są zliczane każdego miesiąca. Za 

każdą tonę ponosimy koszt. W związku z tym są to ilości odebrane z terenu miasta od 

wszystkich zarówno od przedsiębiorców oraz osób fizycznych. Naczelnik wskazała, że tych 

danych nie da się podważyć. 

Radna p. Dorota Gosk powiedziała, że aby system bilansował się została wyliczona jakaś 

kwota. Na obradach sesji Rady Miasta Zambrów w dniu 26 listopada 2024 r. Prezes PGK Sp. 

z o.o. p. Mieczysław Kaczyński powiedział, że Miasto Zambrów ma najniższą opłatę za odbiór 

i wywóz odpadów komunalnych, zaś mieszkańcy miasta płacą wysokie opłaty za odpady 

komunalne. Wychodzi na to, że mieszkańcy generują duże ilości odpadów. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że nie ma 

obecnie przy sobie takich danych, ale to jest ok 8.000 t rocznie. 

Radna p. Dorota Gosk zapytała, czy istnieje możliwość, aby porównać te dane z miastami  

o podobnej liczbie mieszkańców. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska odpowiedziała, że nie 

rozumie czemu miało to by służyć. 

Radna p. Dorota Gosk powiedziała, że „coś się dzieje z ilością odpadów”. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska  zapytała, czy „sugeruje 

Pani, że my tyle nie produkujemy jako miasto, jako mieszkańcy miasta.” 

Radna p. Dorota Gosk wskazała, że byłoby to dziwne jeżeli okazałoby się, że mieszkańcy 

miasta generują 200% więcej odpadów niż np. mieszańcy Grajewa. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska poinformowała, że posiada 

dane od firmy, która wywozi i ewidencjonuje odpady na podstawie odbieranych kart 

przekazania odpadów. Wskazała, że Radna sugeruje w ten sposób, że PGK Sp. z o.o. oszukuje 

Miasto Zambrów. To pytanie należy skierować Prezesa PGK Sp. z o.o. 

Radna p. Dorota Gosk odpowiedziała, że nie uważa, że PGK Sp. z o.o. oszukuje. Jednak nie 

wiadomo skąd biorą się takie ilości odpadów. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wskazał, że System Gospodarowania  

Odpadami Komunalnymi jest bardzo ważny, trudny i skomplikowany. Zaproponował, aby 

zakończyć tę dyskusję i przejść do realizacji porządku posiedzenia sesji. Następnie przedstawił 

treść komunikatu w sprawie wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

przedsiębiorców objętych SGOK w mieście Zambrów. Poinformował, że zadeklarował 

przedsiębiorcom przybyłym na posiedzenie Komisji Budżetowej zorganizować spotkanie w tej 

sprawie w dniu 10 marca br. o godzinie 13:00. Ponadto planowane jest 17 marca br. posiedzenie 

Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, na którym przedstawione zostaną pewne 

rozwiązania.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki zapewnił, że jako Radni 

Miasta Zambrów zrobią wszystko, dopełnią wszelkich formalności, aby przedsiębiorcy 



Strona | 6  
 

prowadzący działalność na terenie miasta nie byli stratni, w szczególności przedsiębiorcy 

prowadzący działalność jednoosobową. Wskazał, że należy poczynić starania, aby „naprawić 

delikatny błąd, który popełniliśmy jako Rada.”  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że w dniu 

dzisiejszym została przekazana do wysłania odpowiedź łącznie z informacją o spotkaniu  

z Burmistrzem Miasta Zambrów w dniu 10 marca br. Ponadto odpowiedź na pismo zostanie 

również umieszczone w esesji.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił przedłożoną informację. 

Radny p. Michał Klimowicz w odniesieniu do  pkt.1 przedłożonej informacji zapytał, czy Pan 

Polesiński będzie wykonywał wycenę nieruchomości w przypadku, gdy zostanie złożony 

wniosek o wykup lokalu komunalnego.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że została podpisana 

umowa z firmą Wycena Nieruchomości Wojciech Polesiński z Łomży na określanie wartości 

nieruchomości w 2025 r. 

 

Radny p. Michał Klimowicz w odniesieniu do  pkt. 3 przedłożonej informacji zapytał, czy 

kwota 7.400,00 zł zostanie przeznaczona wyłącznie na dostęp do platformy szkoleniowej 

online, czy również na sprzęt do wspinaczki, który miałby zostać zamontowany na placu zabaw 

w miejskich przedszkolach oraz pomoce dydaktyczne. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że wskazana kwota 

zostanie wydatkowana wyłącznie na dostęp do platformy szkoleniowej online. 

Radny p. Michał Klimowicz w odniesieniu do pkt. 8 przedłożonej informacji przypomniał, że 

wielokrotnie zabiegał o otwarcie gabinetów stomatologicznych w szkołach podstawowych.  

Wyraził swoje zadowolenie, że świadczenia będą realizowane w gabinecie zlokalizowanym  

w Szkole Podstawowej Nr 3 po podpisaniu umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Zapytał, kto prowadził w poprzednich latach punkt z usługami stomatologicznymi dla uczniów.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że firma stomatologiczna 

świadczyła usługi dla naszych dzieci i młodzieży, gabinet znajdował się na ul. Plac Sikorskiego. 

Radny p. Michał Klimowicz zapytał, kto zorganizuje wyposażenie gabinetu. 
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Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że zgodnie z umową 

przekazane zostaną bezpłatnie dwa pomieszczenia, zaś firma ta wyposaży gabinet. 

Radna p. Barbara Laszuk w odniesieniu do wcześniejszej dyskusji dotyczącej odpadów 

komunalnych wskazała, że Wiceprzewodniczący Rady p. Zbigniew Średnicki powiedział, że 

„widzi w tym błąd Rady”. Radna oznajmiła, że nie podziela do końca tego stanowiska. 

Powiedziała, że Radni bazują na danych, które przekazują urzędnicy oraz informacji, które 

przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. Dane, które zostały przedstawione 

były danymi rzeczywistymi i Radni na tym bazowali. Oznajmiła, że „trudno mi dzisiaj 

powiedzieć, że to jest mój błąd i nigdy bym nie powiedziała, że to jest błąd Rady, tylko 

ewentualnie mój osobisty błąd, akurat głosowałam za podwyżką, która została wprowadzona.” 

Następnie przypomniała o okolicznościach podjęcia tych uchwał.  

Radny p. Piotr Kołomyjski w odniesieniu do pkt. 4 przedłożonej informacji zapytał, co stanie 

się z windą, która zostanie zdemontowana.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że nie jest to winda, lecz 

dźwig towarowy. Poinformował, że winda zostanie zainstalowana w miejsce windy towarowej. 

Winda, będzie służyła mieszkańcom miasta, zostanie sfinansowana łącznie ze środków 

Starostwa Powiatowego oraz Miasta Zambrów. Oznajmił, że nie posiada informacji co stanie 

się z zdemontowanym dźwigiem, ponieważ tym administruje Starostwo Powiatowe. 

Radny p. Piotr Kołomyjski w odniesieniu do pkt. 7 przedłożonej informacji przypomniał że 

podczas dyskusji nad miejskimi planami zagospodarowania przestrzennego na komisjach 

będzie niemożliwe znalezienie planistów. Jednak okazało się, że zostały przeprowadzone 

postępowania i zostali wyłonieni wykonawcy do opracowania projektu zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. Radny wskazał, że bez sensu było dzielenie planu na 

dwa. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że również był zaskoczony, 

ilością firm planistycznych, które przystąpiły do przetargu. Wskazał, że jedna z pracownic 

podjęła studia podyplomowe, ma obecnie szersze kontakty i namówiła podmioty do 

przystąpienia do przetargu. Burmistrz przypomniał, że w miesiącu sierpniu ogłoszony został 

przetarg i nie było chętnych. 
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Radny Michał Klimowicz w odniesieniu do pkt. 15 przedłożonej informacji, oznajmił, że 

ogłoszone zostało postępowanie na realizację zamówienia publicznego dotyczącego budowy 

ronda na skrzyżowaniu ulic: Ostrowskiej, Polowej oraz Obrońców Zambrowa. Radny wskazał, 

że to dobra informacja, szczególnie biorąc pod uwagę dyskusję z poprzedniej sesji. Podkreślił, 

że na dzisiejszej sesji ponownie nie ma Starosty Zambrowskiego. Ponadto wskazał „jak widać 

nie trzeba żadnych uchwał intencyjnych, żeby podjąć działania.” 

(informację dołączono do protokołu) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że 

interpelację złożył Radny p. Michał Klimowicz w sprawie montażu lustra drogowego na ul. 

Bema. Następnie odczytał udzieloną odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, kto poniesie koszt za 

montaż tego lustra. Przypomniał, że niedawno ta ulica była remontowana.  

Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda poinformował, że koszt montażu lustra 

poniesie zarządca drogi, czyli Miasto Zambrów. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2025 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025 – 2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że potrzeba zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej wynikła z potrzeby 

zmiany załącznika nr 2 wykaz przedsięwzięć WPF. Dodana została dotacja na wykonanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich we wnętrzu kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej  

w Zambrowie planowana była wstępnie w tym roku, jednak podpisana została umowa 

dwuletnia na dofinansowanie w latach 2025 - 2026. Kolejna zmiana dotyczy zwiększenia 
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nakładów finansowych na zadanie dotyczące wykonania dokumentacji projektowej dróg 

wewnętrznych przy ul. Andersa. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Brak uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2025 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2025 – 2030;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Jan Średnicki 

 

                                        (uchwałę nr 58/IX/2025 dołączono do protokołu) 

 

b) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2025 r.; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że w  dziale 758 różne rozliczenia w planie finansowym urzędu zmienia się 

klasyfikację dochodów z tytułu subwencji ogólnej w związku z Rozporządzeniem Ministra 

Finansów z dnia 13 grudnia 2024 r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie szczegółowej 

klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze 

źródeł zagranicznych. W dziale 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w planie 

finansowym urzędu zmniejsza się plan dochodów i wydatków o kwotę 393.713,92 zł ze 
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środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację inwestycji pn: "Prace 

konserwatorskie i restauratorskie we wnętrzu kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej  

w Zambrowie" w związku z wydłużeniem realizacji do 2026 roku.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Brak uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2025 r.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Jan Średnicki 

(uchwałę nr 59/IX/2025 dołączono do protokołu) 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów  

i akcji przez Burmistrza Miasta Zambrów; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Radca Prawny p. Krzysztof Kapitan. Poinformował, że 

przedmiotowa uchwała podejmowana jest w związku z planowanym wniesieniem 

nieruchomości do spółki SIM KZN-Podlaskie. Następnie przedstawił zapisy uchwały. 

Wyjaśnił, że projektowana zmiana polega na ujednoliceniu warunków w noszenia wkładów 

tak, aby było to możliwe, gdy będzie służyć realizacji zadań publicznych. Pomimo 
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podobieństwa pojęcia celów publicznych i zadań publicznych nie są równoznaczne. Katalog 

zadań publicznych tj. zadań własnych gminy zawarty jest w ustawie o samorządzie gminy.  

W myśl art. 7. ust. 1 w pkt. 7 ww. ustawy zadania własne obejmują sprawy gminnego 

budownictwa mieszkaniowego. Zgodnie z art. 6. ustawy o gospodarce nieruchomościami 

inwestycje w zakresie budownictwa komunalnego nie stanowią celu publicznego w związku  

z czym zachodzi potrzeba ujednolicenia uchwały w powyższym zakresie. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Brak uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów  

i akcji przez Burmistrza Miasta Zambrów;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Zbigniew Jan Średnicki, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr 

Kołomyjski, Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Andrzej Jan Truchel 

 

(uchwałę nr 60/IX/2025 dołączono do protokołu) 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

dla wszystkich operatorów i przewoźników, znajdujących się na terenie Gminy Miasto 

Zambrów oraz warunków i zasad korzystania z nich; 
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Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że przedłożony projekt uchwały wynika z potrzeby dodania przystanku 

komunikacyjnego na ul. Bema. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Radny p. Michał Klimowicz poinformował, że na przystanku znajdującym się na ul. 

Magazynowej naprzeciwko Provitusa jest uszkodzona wiata przystankowa. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla 

wszystkich operatorów i przewoźników, znajdujących się na terenie Gminy Miasto Zambrów 

oraz warunków i zasad korzystania z nich;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

(uchwałę nr 61/IX/2025 dołączono do protokołu) 

e) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Zambrów na rok 2025. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt organ stanowiący ma obowiązek co 

roku przyjąć program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt. Następnie przedstawił zapisy uchwały. Powiedział, że powyższy program został 

pozytywnie zaopiniowany przez fundację „Jedno Serce Nie Da Rady” i Powiatowy Lekarz 

Weterynarii w Zambrowie. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Radny p. Michał Klimowicz zapytał, ilu jest opiekunów, którzy przychodzą do pracownika 

merytorycznego zajmującym się tym tematem. Ponadto zapytał, ile kilogramów karmy jest 

przekazywanej w ciągu roku. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że ok 6 – 8 osób przychodzi  

po karmę. Jest ona wydawana szczególnie w okresie zimowo-wiosennym i jesienno-zimowym. 

 

Radny p. Zbigniew Kulesza zapytał, kto zajmuje się wydawaniem karmy. Ponadto zapytał  

kto odławia bezdomne koty. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że po karmę należy 

zgłaszać się do pracownika Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Sylwii Baczewskiej. 

Poinformował, że koty odławiane są przez osoby, które nimi się opiekują. 

Radna p. Dorota Gosk zapytała, ile psów zostało odłowionych i przekazanych do schroniska 

w ubiegłym roku. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że odłowiono 17 psów  

i 20 psów zostało adoptowanych.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Zambrów na rok 2025..  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20)\ 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 
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Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

PRZECIW (1) 

Cezary Witkowski 

(uchwałę nr 62/IX/2025 dołączono do protokołu) 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Zambrowie; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Zaproponował, że dokona omówienia dwóch projektów uchwał jednocześnie, ponieważ są 

powiązane. Poinformował, że Wojewoda Podlaski wskazał, że należy dopisać w nazwie „+”  

Pełna nazwa będzie brzmiała: „utworzenie ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Senior+  

w Zambrowie.” 

 

Brak uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora  

w Zambrowie;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 63/IX/2025 dołączono do protokołu) 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i w mieszkaniach chronionych. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i w mieszkaniach chronionych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

(uchwałę nr 64/IX/2025 dołączono do protokołu) 
 

7. Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku Funduszu Pomocy dotycząca pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że zgodnie z art. 14 ust. 19 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa po 

zakończeniu roku budżetowego Burmistrz ma obowiązek przedłożyć Wysokiej Radzie 

informację o wykonaniu planu finansowego rachunku Funduszu Pomocy. Miasto Zambrów 

wydatkowało kwotę 1.924.254,44 zł z Funduszu Pomocy w 2024 r. Powiedział, że z roku na 

rok zmniejsza się pomoc finansowa. 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk 

zaproponował przejście do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

(informację dołączono do protokołu) 

8. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że zwracają się do niej mieszkańcy z pytaniem  

o nową formę pomocy społecznej. Zapytała, czy będą podjęte prace, żeby jednak tę formę 

pomocy wprowadzić. Radna zwróciła się z pytaniem dotyczącym usług opiekuńczych, które 

świadczone są przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Poinformowała, że godzina pracy 

takiej opiekunki kosztuje około 50,00 zł. Wskazała, niewielu mieszkańców korzysta z tego typu 

pomocy. Mieszkańcy twierdzą, że gdyby ta godzina była niższa to nawet mieszkańcy dobrze 

sytuowani mogliby z tego korzystać. Radna powiedziała, że koszt godziny pracy takiej 

opiekunki waha się w naszym mieście w granicach 20 – 30 zł. Oznajmiła, że należałoby jeszcze 

raz przeanalizować pod kątem wysokości kosztów. 

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska poinformowała, że usługi sąsiedzkie są nową formą 

świadczenia pomocy społecznej, która została wprowadzona w drugiej połowie 2023 roku na 
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mocy nowelizacji ustawy o pomocy społecznej. Jest to forma usług opiekuńczych w MOPS 

usługi opiekuńcze są realizowane od wielu lat. Od stycznia 2024 r. są zatrudnione opiekunki  

w MOPS. Wyjaśniła, że usługi sąsiedzkie różnią się tym, że tutaj jakby osoba potrzebująca 

usług, która ma problem ze stanem zdrowia, z własnym funkcjonowaniem wskazuje  

z najbliższego otoczenia sąsiedzkiego osobę, która nie może być spokrewniona, aby ta osoba 

świadczyła usługi sąsiedzkie. W tej sprawie musi być podjęta uchwała Rady Miasta Zambrów. 

Po konsultacji z Panem Burmistrzem, zostanie przygotowany taki projekt uchwały. 

Poinformowała, że sługi sąsiedzkie mogą być dofinansowane z Programu Rządowego Korpus 

Wsparcia Seniorów, aby wypełniać zapotrzebowanie musi zostać podjęta uchwała. Wskazała, 

że w bieżącym roku nie ma już takiej możliwości. Jednocześnie zapewniła, że w przyszłym 

roku takie zapotrzebowanie będzie złożone. Dofinansowanie jest możliwe do 80%, natomiast 

20% są to środki własne. Stawka za godzinę usług opiekuńczych wynika z uchwały Rady 

Miasta Zambrów, wynosi 49,00 zł. Dyrektor zapewniła, że przygotowany zostanie projekt 

uchwały w którym będą zawarte usługi sąsiedzkie oraz usługi opiekuńcze oraz ponownie 

zostaną przeliczone koszty. 

Radna p. Dorota Gosk zapytała o powód, dlaczego MOPS w tym roku nie wystąpił z wnioskiem 

o dofinansowane z Programu Rządowego Korpus Wsparcia Seniorów kodu wsparcia seniorów. 

Ponadto zapytała, czy usługi sąsiedzkie z tego programu są odpłatne dla odbiorców tych usług. 

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska odpowiedziała, że usługi sąsiedzkie są odpłatne dla 

odbiorców usług. Wysokość opłaty uzależniona będzie od dochodu danej osoby. 

Poinformowała, że w ubiegłym roku otrzymała kilka telefonów z zapytaniem o usługi 

sąsiedzkie. W bieżącym roku do dnia dzisiejszego nie było żadnego zapytania, ani nie wpłynęły 

żadne wnioski, na podstawie których mogłaby składać zapotrzebowanie oraz wyjść z inicjatywą 

o podjęcie uchwały. Dyrektor powiedziała, że są usługi opiekuńcze, z tych usług w ubiegłym 

roku skorzystało 14 osób, w roku 2023 – 19 osób. 

Radna p. Dorota Gosk przypomniała, że była osobiście u Pani Dyrektor, pytała dlaczego MOPS 

nie przystępuje do tego programu. 

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska odpowiedziała, że rzeczywiście odbyła rozmowę  

z Radną p. Dorotą Gosk na początku kadencji obecnej Rady Miasta Zambrów. Dyrektor 

wskazała, że nie było formalnych wniosków. 
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Radna p. Dorota Gosk zapytała, na co zostają przeznaczone środki pozyskane w ramach 

Programu Rządowego Korpus Wsparcia Seniorów. 

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska odpowiedziała, że jest to dotacja z Programu Rządowego 

Korpus Wsparcia Seniorów. Środki te mogą pokryć w 80% wszystkie koszty usług 

poniesionych usług sąsiedzkich, zaś 20% wkład własny Miasta Zambrów.  

Radna p. Barbara Laszuk powiedziała, że ustawa wprowadza nową formę pomocy - usługi 

sąsiedzkie, Dyrektor MOPS czeka dotąd aż zgłosi się mieszkaniec, że potrzebuje takiej formy  

pomocy. Po złożeniu wniosku przez mieszkańca dopiero są podjęte działania, aby program 

mógł być realizowany przez MOPS. Zdaniem Radnej kolejność tych działań jest 

nieodpowiednia.  

Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska odpowiedziała, że są świadczone usługi opiekuńcze. 

Poinformowała, że aby przystąpić do jakichkolwiek działań to trzeba mieć diagnozę  

oraz potrzebę. Dyrektor zapytała, że nawet jeśli była podjęta uchwała wcześniej, a nie było 

formalnego wniosku to jakie ma zapotrzebowanie zrobić.  

Radna p. Barbara Laszuk zaproponowała, że spotka się z Dyrektor MOPS w tej sprawie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Mariusz Dąbrowski w nawiązaniu do parku 

miejskiego znajdującego się na ul. Plac Sikorskiego. Wskazał, że została przeprowadzona 

rewitalizacja tego parku, jednak szczególnie w okresie letnim nie spełnia on swojej funkcji, 

ponieważ jest zanieczyszczany przez dużą populację wron. Radny oznajmił, że trudno sobie 

wyobrazić bawiące się w tym miejscu dzieci, czy odpoczywające osoby starsze. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wskazał, że ostatnia rekonstrukcja parku 

była ok 15 – 20 lat temu. Wskazał, że planowana jest kompleksowa rewitalizacja tego parku, 

Burmistrz wskazał, że w tej sprawie chce nawiązać współpracę z projektantem, który wykonał 

projekt parku na ul. Cmentarnej. Przypomniał, że w budżecie zaplanowana została kwota na 

cykliczne płoszenie wron przez sokolnika z parków oraz ul. Aleja Wojska Polskiego.  Zostało 

przekazane pismo do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o wyrażenie zgody na zdjęcie 

30 gniazd w okresie jeszcze poza lęgowym oraz na pracę sokolnika. Niestety RDOŚ nie 

wyraziła zgody na powyższe działania. Burmistrz zapewnił, że będzie odwoływać się od tej 

decyzji. Oznajmił, że jeżeli nie będzie zgody, będą tak jak dotychczas podcinane drzewa. 
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Radny p. Ryszard Kaźmierczak poinformował, że ten temat poruszany jest od kilku lat. Radny 

wskazał, że należy podciąć 1/3 gałęzi drzew. 

Radna p. Dorota Gosk zapytała o możliwość powstania strony internetowej dla MOPS. Ponadto 

wskazała, że nie działa zakładka na stronie internetowej Miasta „gospodarka komunalna.” 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że obecnie trwają prace 

nad utworzeniem nowej strony internetowej Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk wskazał, że mieszkańcy 

podjeżdżają autem i dokarmiają wrony. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że w parku na ul. Plac 

Sikorskiego jest również populacja gołębi, które dokarmiane są przez mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że przed sesją 

Burmistrz Miasta Zambrów otrzymał apel dotyczący przekazania zaplanowanych środków 

finansowych Szpitalowi Powiatowemu w Zambrowie. Przewodniczący Rady odczytał 

powyższy apel. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że środki zostały 

zaplanowane do przekazania 2 kwietnia br. o tym terminie został poinformowany Prezes 

Szpitala Powiatowego p. Jan Bajno, który zgodził się na powyższy termin. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że również 

rozmawiał z Prezesem Szpitala Powiatowego, powiedział, że odbył takie spotkanie, 

jednocześnie wskazał, że środki finansowe są niezbędne do realizacji zaplanowanych potrzeb, 

nie miał wyjścia musiał przystać na propozycję Burmistrza. 

 

Radny p. Piotr Kołomyjski zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Miasta Zambrów, czy środki 

finansowe są już przygotowane oraz, czy jest możliwość ich wypłacenia. Radny zapytał 

również, czy w tej sprawie jest przygotowana umowa. 

 

Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska odpowiedziała, że środki finansowe na ten 

cel zostały zabezpieczone zgodnie z uchwałą budżetową na 2025 r. Przez cały rok jest czas, 

aby te środki zostały przekazane. 
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Radna p. Dorota przypomniała, że na poprzedniej sesji Burmistrz powiedział, że jeżeli Wysoka 

Rada będzie miała taką wolę to można przekazać środki również 2 kwietnia, jednak jak teraz 

sytuacja wskazuje nie cała Rada ma taką wolę. Wskazała, że skoro środki są zabezpieczone  

w budżecie miasta na ten cel i Prezes Szpitala ich potrzebuje to można przekazać środki teraz. 

Radna wskazała, że nie widzi potrzeby, aby wstrzymywać przekazanie środków finansowych. 

Radna powiedziała, że „przez naciski jednego z radnych wstrzymywane jest przekazanie 

środków.” 

 

Radny p. Zbigniew Kulesza powiedział, że kwota 200.000,00 zł nie jest kwotą strategiczną dla 

Szpitala Powiatowego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Zbigniew Średnicki poinformował, że to była 

jego sugestia, aby zostały wstrzymane środki finansowych dla Szpitala Powiatowego. 

Poinformował, że wielokrotnie rozmawiał z Prezesem na temat potrzeby powstania poradni 

diabetologicznej. Prezes obiecywał, że zostanie utworzona powyższa poradnia. 

 

W tym temacie wywiązała się dyskusja. 

 

Radny p. Zbigniew Korzeniowski w nawiązaniu do pisma kierowanego do Rady Miasta 

Zambrów od przedsiębiorców w sprawie opłat za odpady komunalne zasugerował, że 

należałoby skierować pismo pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu 

rozpatrzenia. Radny poinformował, że Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil 

Kowalczyk udzielił odpowiedzi, w której treści wskazano, że decyzja radnych w sprawie 

uchwał nie była jednomyślna. Wskazał, że Rada Miasta Zambrów jest organem kolegialnym. 

Podkreślił, że jeżeli Rada Miasta Zambrów podejmuje jakąś uchwałę to jest uchwała Rady 

Miasta Zambrów, a nie części radnych. Poinformował, że podobnie jak Radna p. Barbara 

Laszuk głosował, za ta uchwałą. Jednak obecnie również widzi potrzebę weryfikacji systemu. 

Wskazał, że przyjdzie odpowiedni moment aby, zmienić system. Następnie odniósł się do 

stwierdzenia zawartego odpowiedzi na powyższe pismo. Odczytał ostatni akapit pisma,  

a mianowicie „część Radnych rozumie państwa niezadowolenie i liczy na to, że Burmistrz 

uwzględni zarówno państwa, jak i radnych uwagi”. Zwrócił się do Przewodniczącego Rady  

o wyjaśnienie, którą część Radnych miał na myśli. Wskazał, że takie stwierdzenie jest 

niestosowne. Powiedział, że obserwując radnych podczas swojej wypowiedzi pewna refleksja 

następuje u wszystkich niezależnie od tego jak głosowali. Ponadto przypomniał, że nawet jeśli 
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Radni głosowali przeciwko tej uchwale, albo się wstrzymali to nie było żadnych propozycji 

innych rozwiązań. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że poprzedni apel, 

który był odczytywany na sesji Rady Miasta Zambrów przesłał do radnych z prośbą  

o zapoznanie się i ewentualnie podpisanie, wtedy otrzymał odpowiedź od Radnego  

p. Zbigniewa Korzeniowskiego, że to on powinien udzielić odpowiedzi. Następnie odczytał 

udzieloną odpowiedź.  W odpowiedzi na powyższe pytanie Radnego, pismo zostało przekazane 

radnym za pośrednictwem Biura Rady w aplikacji esesja. Poinformował, że niektórzy ranni 

zgłaszali się do niego w tej sprawie, dlatego też wcześniej wysyłał smsy do radnych w różnych 

sprawach i dlatego też jest mowa w piśmie o tych radnych. 

Radna p. Dorota Gosk przypomniała, że podczas posiedzeń komisji Rady Miasta Zambrów 

zgłaszane były propozycje rozwiązań dotyczące sytemu. Wskazała, że powyższa wypowiedź 

Radnego p. Zbigniewa Korzeniowskiego nie jest do końca prawdą. 

Radny p. Piotr Kołomyjski poinformował, że proponowane były inne rozwiązania systemu. 

Wskazał, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego proponował dofinansowanie 

SGOK z dywidendy przekazywanej przez PGK Sp. z o.o. Powiedział, że spółka jest bardzo 

bogata i stać ją na przekazanie wyższej dywidendy. Radny przypomniał, że był przeciwny tym 

wszystkim uchwałom dotyczącym gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Radny p. Ryszard Kaźmierczak poinformował, że podczas dyskusji nad uchwałami  

porównywał działalności gospodarcze, które są prowadzone na ul. Świętokrzyskiej. 

Wskazywał na brak podziału na działalności jedno i kilkuosobowe oraz na te, które generują 

większą ilość odpadów. Przypomniał, że Burmistrz obiecywał, że do tego tematu powrócą  

w przyszłości.   

Radny p. Jacek Olszewski oznajmił, że Przewodniczący Rady Miasta Zambrów odpowiadając 

na pismo dotyczące obniżenia kosztów wywozu odpadów komunalnych powinien odpowiadać 

w imieniu całej Rady. Podkreślił, że „jest Pan Przewodniczącym Rady Miasta Zambrów, a nie 

wytypowanej części radnych.” 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk powiedział, że tak jak wskazał 

Radny p. Zbigniew Korzeniowski rada jest kolegialna i podejmuje uchwały. W odpowiedzi na 

pismo nie ma informacji, że radni podjęli uchwałę, jest tylko wyszczególniony przebieg 

głosowania oraz informacja, gdzie można znaleźć  tą odpowiedź. 
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Radny p. Jacek Olszewski zapytał, czy jest już odpowiedź z GDDiA w sprawie założenia lustra 

drogowego na ul. Przykoszarowej.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda poinformował, że odpowiedzi nie było. 

Odpowiedzią jest deklaracja zarządcy tej drogi, że to lustro zostanie ustawione. 

 

Radna p. Danuta Laszuk poinformowała, że nic niewłaściwego nie widzi w odpowiedzi 

Przewodniczącego Rady Miasta Zambrów. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, że wpłynęły pisma od PKS 

NOVA S.A. dotyczące linii komunikacyjnych z dnia 5 lutego br. Poinformował, że jeżeli Rada 

Miasta Zambrów wyrazi zgodę odpowie na powyższe pismo, że Miasto Zambrów nie jest 

zainteresowane partycypacją w finansowaniu  przewozów autobusowych powyższej firmy. 

 

Radna p. Dorota Gosk wskazała, że jeżeli miałoby to skutkować zawieszeniem tych połączeń 

np. Zambrów – Łomża, Zambrów – Białystok to może warto pochylić nad tym pismem 

ponieważ uczniowie korzystają z komunikacji autobusowej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił terminarz pracy Rady 

Miasta Zambrów w marcu br. 

 

9. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął IX sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady IX sesji zostały zakończone. 

Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


